
Je fér být obchodník 
 
Obchodník je moderní čaroděj, může ovládat obrovskou moc, umí skládat slova do snových obrazů a 
umožňuje vznik skvělým věcem. Moc je však omamná, představy zrádné a temná strana síly snadno zlomí 
slabé. Bez obchodníka žádný byznys nefunguje a zároveň je jen velmi málo více odmítaných rolí v týmu. 
Pokud však neumíte vaše sny a myšlenky prodat, nikdy se nestanou realitou. Když neprodáte, zaniknete. 
  
Poznejte různé obchodnické styly, získejte základy pro práci s vaší vlastní zákaznickou databází a přiučte se 
základům obchodnické branže. Obchodovat lze eticky s přihlédnutím na zájmy všech zúčastněných stran. 
Povím vám, jak se do toho opřít. 
 
 

 

Petr Pouchlý 

Kapitán škuneru Court of Moravia, kreativec a evengelista gamifikace. Míchá 
zkušenosti ze světa nadnárodních korporací (kde 13 let pracoval) s praxí 
z neziskového sektoru (kde pracoval mnohem déle) a soukromého podnikání ve 
svobodné firmě. Ze všech světů si bere to nejlepší pro budování komunit, 
vedení týmů a prodeje myšlenky. Za svůj přijal boj se šlendriánem a 
lemplovstvím, levnými paperbackovými pravdami a mizernou prací s lidmi, 
často nazývanými lidskými zdroji. 

 

http://www.linkedin.com/in/petrpouchly

